
隱私權政策及個資法保護聲明 

本網站係由「泓記精密股份有限公司」 (下稱本司」)所經營，本司」為保障客戶

的個人資料「，於客客戶資料的集、處理及及用均遵守中華民國政政之「泓個人資

料保護法 及相關法令規範，您可以參照隱私權政策及個資法保護聲明(下稱本

聲明)，了解本司」「具體措施: 

一處 本聲明的適均範圍 

(一) 無論您所居住的政家「處地區為何，您遵同意授權本司」依據本聲明在您所居

住政家「處地區以外「理集、處理及及用均您的個人資料「，以用本司」成必 

要「服務。 

(二) 本網站提供「連結處或其他合作夥伴所提供的服務，關客該等連結網站或合

作夥伴網站的個資法保護聲明及與限關個人資料保護注意事項，請參閱各該

連結網站或合作夥伴網站。 

二處 個人資料集、「方式 

本司」將在您申請註冊本網站會員處使均本網站服務或以任何方式聯繫(包括但

不公電話處電子信箱處徵才網站等)本司」時，本司」將集、您的個人資料。 

三處 個人資料集、「目的 

依據法務部頒佈「泓個人資料保護法「特定目的及個人資料「類別 ，本司」將

基客以下目的集、處理及處用均您個人資料: 

(一) ○三六 存款與匯款 

(二) ○四○ 行銷 

(三) ○六三 非司務機關依法定義務所進行個人資料「集、理及及用均 

(四) ○六七 信均卡處現金卡處轉帳卡或電子票證業務 

(五) ○六九 契約處類似契約或其他法律關係事務 

(六) ○九○ 消費者處客戶管及與服務 

(七) ○九一 消費者保護 

(八) ○九三 財產保險 

(九) ○九八 商業與技術資訊 

(十) 一○七 採購與供應管及 

(十一) 一二九 會計與相關服務 

(十二) 一三六 資（通）訊與資料庫管及 

(十三) 一四八 網路購物及其他電子商務服務 



(十四) 一五二 廣告或商業行為管及 

(十五) 一八一 其他經營合客營業登精項目或組織章程所定「業務 

四處 個人資料集、「類別 

依據法務部頒佈「泓個人資料保護法「特定目的及個人資料「類別 ，本司」將

集、處理及處用均您個人資料「種類列示如下： 

(一) Ｃ○○一辨識個人者。(例如：姓名處職稱處住址處工作地址處住家電話號碼處

行動電話處通訊及戶籍地址處電子郵遞地址及其他任何可辨識資料本人者等。) 

(二) Ｃ○○二辨識財務者。(例如：金融機構帳戶「號碼與姓名處信均卡或簽帳卡

「號碼處個人「其他號碼或帳戶等。) 

(三) Ｃ○○三政之資料華「辨識者。(例如：身分證統一編號。) 

(四) Ｃ○一一個人描述。(例如：年齡處性別處出生年月日處出生地處政籍「處聲 

等。) 

(五) Ｃ○九一資料主體所取得「財貨或服務。(例如：貨物或服務「限關細節處資

料主體「貸款或僱均等限關細節等。) 

(六) Ｃ○九三財務交易「。(例如：收付金額處信均額度處保證人處支付方式處往來

紀錄處保證金或其他擔保等)。 

(七) Ｃ一○一資料主體「商業活動。(例如：商業種類處提供或使均「財貨或服務處

商業契約等。) 

(八) Ｃ一○二約定或契約。(例如：關客交易處商業處法律或其他契約處代及等。) 

(九) Ｃ一三二未分類「資料。(例如：無法歸類「信件處檔案處報告或電子郵件等。) 

(十) 其他您與本司」實際往來時所集、「個人資料。 

五處 個人資料用均「方式 

本網站所集、的足以識別您身分的個人資料，本司」將依照集、目的「不同，以

下列方式進行用均： 

(一) 為確認您的身分及和您聯絡，本司」將用均您所提供「基本資料「，和您進行

聯繫； 

(二) 為配送您訂購「商品「，本司」將會您您所提供的執行商品配送資料提供予本

司」「配合機構，包含供貨商及物流業者； 

(三) 為理及您在本網站進行「交易流程「，本司」將會您您所提供「金融資料通知

予金融機構； 

(四) 為提升本司」產品及本網站服務「品質，本司」將透過 cookie 或類似技術

紀錄您客本網站內「瀏覽活動； 



(五) 為提供本網站會員如贈品兌換處新產品及新服務介紹等廣告資訊，本司」

將用均您所提供「基本資料，傳送相關廣告資訊給您。 

六處 個人資料用均「期間處地區處於象 

(一) 用均期間：本司」存續期間或依法令「資料保存期間。 

(二) 用均地區：除法令另限規定外，本司」僅會基客您授權的範圍，客本網站服

務所提供「領域及地區內，依照各該服務目的範圍為作業「 要，用均您

所提供的個人資料。 

(三) 用均於象：本司」處本司」「分司」處本司」「關係企業處其他與本司」限

業務往來或合作「機構。 

七處 資料當事人「權用 

您於客本司」保限您的個人資料部分，您日後仍得享限下列權用： 

(一) 得向本司」查詢處請求閱覽處請求製給複製本。而本司」得酌收 要必本費

均。 

(二) 當您的個人資料限變更處或發現您的個人資料不正確時，要求修改或更正。 

(三) 當集、個人資料「目的消失或期公屆滿時，您得向本司」請求停止集、處理

及或用均及請求刪除您的個人資料。但因本司」執行職務或業務所 須，或

依相關法令規定，該等資料不適均客刪除權「行使時，不在此公。 

八處 資料正確性「權益影響 

您得選擇是否提供相關個人資料予本司」集、處理及及用均，但您若選擇不提供，

或只提供部有「處不正確個人資料予本司」，或提供後向本司」請求刪除部分或全

部個人資料，導致本司」無法進行審核相關資料「，本司」限權停止提供於您的服

務。 

九處 資料安全 

本網站以合客產業標準「合及技術及程序，維護個人資料「安全。 

十處 Cookie「使均 

為提供您最佳的服務，本網站會在您的電腦華放置並取均本司」「 Cookie「，若您

不願接受 Cookie的寫入，您可在您使均的瀏覽器功能項華設定隱私權等級為高，

即可拒絕 Cookie的寫入，但可能會導致網站某些功能無法正常執行 。 

十一處 與第三人共均個人資料「政策 

(一) 本網站絕不會提供處交換處出租或出售任何您的個人資料給其他個人處團體處



私人企業或司務機關，但限法律依據者，不在此公。 

(二) 前項但書「情形包括但不公客下列各款： 

1. 經由您同意。 

2. 法律明文規定。 

3. 為維護政家安全或增進司共用益所 要。 

4. 為免除您生命處身體處自由或財產上「危險。 

5. 司務機關或學術研究機構基客司共用益為統計或學術研究而限 要，且資料

經過提供者理及後或經集、者依其揭露方式無從識別特定「當事人。 

6. 當您在本網站的行為，違反本網站的服務條款或可能損害或妨礙本網站權益

或導致任何人遭受損害時，經本網站判斷您的個人資料是為了辨識處聯絡或

採取法律行動所 要者。 

7. 限用客您的權益。 

8. 本網站委託廠商協助集、處理及或用均您的個人資料時，將於委外廠商或個

人善盡監督管及「責。 

十二處 本聲明「修正 

本聲明將因應社會環境變遷處業務需求處科技發展與法令修改等需求隨時進行修

正，修正後的條款將刊登客本網站。 

十三處 聯繫管道 

於客本聲明限任何疑問，或者想提出變更處移除個人資料「請求，請前往本網站

泓聯絡我們 頁面提交表單，或 Email至：contactus@tricore.com.tw 

十四處 其他 

如本聲明「其他翻譯版本與繁體華文版本限任何差異，以繁體華文版本為準。 
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Privacy Policy and Personal Data Protection Statement 

This website is operated by "Tricore Corporation" (hereinafter referred to as "The 

Company"). To protect our customers' privacy, the collection, processing, and use of 

customer data strictly comply with the Personal Data Protection Act and relevant 

regulations of the Republic of China. You may refer to the following Privacy Policy 

and Personal Data Protection Statement (hereinafter referred to as "The Statement ") to 

understand the specific measures implemented by The Company. 

1處 Scope of Personal Data Protection Statement 

(1) Regardless of your country or region of residence, you agree to authorize The 

Company to collect, process, and use your personal data outside of your country 

or region of residence, in accordance with this privacy statement, to facilitate the 

necessary services provided by The Company. 

(2) For links provided on this website or services offered by other partners, please 

refer to the respective privacy statements and personal data protection notices of 

those linked sites or partner websites. 

 

2處 Methods of Personal Data Collection 

The Company will collect your personal data when you apply for membership 

registration on this website, use the services of this website, or contact The Company 

in any way (including but not limited to phone, email, and job recruitment websites). 

 

3處 Purposes of Personal Data Collection 

In accordance with the "Specific Purposes and Categories of Personal Data" issued by 

the Ministry of Justice, the Company collects, processes, and uses your personal data 

for the following purposes: 

1. (036) Deposits and remittances. 

2. (040) Marketing. 

3. (063) Collection, processing, and use of personal data by non-government 

agencies in accordance with legal obligations. 

4. (067) Credit card, debit card, cash card, or electronic payment services. 



5. (069) Contracts, similar agreements, or other legal relationships. 

6. (090) Consumer and customer management and services. 

7. (091) Consumer protection. 

8. (093) Property insurance. 

9. (098) Business and technical information. 

10. (107) Procurement and supply management. 

11. (129) Accounting and related services. 

12. (136) Information and database management. 

13. (148) Online shopping and other e-commerce services. 

14. (152) Advertising or commercial activity management. 

15. (181) Other business operations in compliance with the Company’s registered 

business scope or organizational charter. 

 

4處 Categories of Personal Data Collected 

In accordance with the "Specific Purposes and Categories of Personal Data" issued by 

the Ministry of Justice, the Company collects, processes, and uses the following types 

of personal data: 

1. C001 – Identifiable Personal Information(e.g., name, job title, residential address, 

work address, home phone number, mobile phone number, mailing and registered 

address, email address, and any other information that can identify an individual.) 

2. C002 – Financial Identification Information(e.g., financial institution account 

numbers and names, credit card or debit card numbers, personal account numbers, 

or other financial identifiers.) 

3. C003 – Government-Issued Identifiers(e.g., national identification number.) 

4. C011 – Personal Characteristics(e.g., age, gender, date of birth, place of birth, 

nationality, voice, etc.) 

5. C091 – Goods or Services Acquired by the Data Subject(e.g., details of purchased 

goods or services, information on loans or employment related to the data subject.) 

6. C093 – Financial Transactions(e.g., transaction amounts, credit limits, guarantors, 

payment methods, transaction records, security deposits, or other guarantees.) 

7. C101 – Commercial Activities of the Data Subject(e.g., business type, goods or 

services provided or used, business contracts, etc.) 



8. C102 – Agreements or Contracts(e.g., agreements related to transactions, business, 

legal matters, agency arrangements, etc.) 

9. C132 - Unclassified Data.(For example: letters, files, reports, or emails that cannot 

be categorized.) 

10. Other personal data collected during your actual interactions with The Company. 

 

5處 Methods of Personal Data Usage 

The Company will use the collected personal data identifiable to you as follows, based 

on different collection purposes: 

(1) To verify your identity and communicate with you using the basic information you 

provided. 

(2) To deliver your ordered products to the specified address, sharing delivery 

information with The Company’s partners, including suppliers and logistics 

providers. 

(3) To process transactions made on this website, providing your financial data to 

financial institutions. 

(4) To improve the quality of The Company’s products and website services, using 

cookies or similar technologies to record your browsing activities. 

(5) To send promotional information such as gift exchanges, new product and service 

introductions, using the basic information you provided. 

 

6處 Duration, Region, and Recipients of Personal Data Usage 

(1) Duration: The period during which The Company exists or as required by law for 

data retention. 

(2) Region: Unless otherwise specified by law, your personal data will be used within 

the authorized scope in the areas where this website's services are provided. 

(3) Recipients: The Company, its branches, affiliates, or other organizations that have 

business dealings or cooperation with The Company. 

 

7處 Rights of Data Subjects 

You have the following rights regarding the personal data held by The Company: 



(1) To inquire, request access, or request a copy of your personal data (subject to 

necessary costs). 

(2) To request modifications or corrections when your personal data changes or is 

found to be inaccurate. 

(3) To request the cessation of data collection, processing, or use, and to request the 

deletion of your personal data when the purpose of collection no longer exists or 

the retention period expires. However, if the data is necessary for The Company 

to perform its duties or required by law, such deletion requests may not apply. 

 

8處 Impact of Data Accuracy on Your Rights 

You may choose whether to provide your personal data for The Company to collect, 

process, and use. However, if you choose not to provide it, provide only partial or 

incorrect data, or request the deletion of part or all of your data after submission, which 

prevents The Company from verifying the relevant information, The Company reserves 

the right to discontinue services to you. 

9處 Data Security 

This website employs reasonable technical and procedural measures in accordance with 

industry standards to maintain the security of personal data. 

 

10處Use of Cookies 

To provide the best service, this website places and accesses cookies on your device. If 

you prefer not to accept cookies, you can set your browser's privacy settings to a higher 

level to refuse cookies. However, this may prevent some website functions from 

working properly. 

 

11處Policy on Sharing Personal Data with Third Parties 

(1) This website will never provide, exchange, rent, or sell your personal data to any 

other individual, group, private enterprise, or public agency, except where legally 

required. 

(2) Exceptions include, but are not limited to: 



1. With your consent. 

2. When required by law. 

3. For national security or public interest needs. 

4. To prevent danger to your life, body, freedom, or property. 

5. When necessary for statistical or academic research by public agencies or 

academic institutions, provided that the data has been anonymized and cannot 

identify specific individuals. 

6. When your actions on this website violate its terms of service or potentially harm 

the website's interests or cause harm to others, and disclosure of your personal data 

is deemed necessary for identification, contact, or legal action. 

7. When disclosure is in your best interest. 

8. When The Company outsources data collection, processing, or utilization, it will 

supervise and manage the outsourced parties accordingly. 

 

12處Amendments to The Statement  

The Statement may be amended in response to changes in the social environment, 

business needs, technological developments, or legal requirements. Any amendments 

will be published on this website. 

 

13處Contact Information 

If you have any questions regarding The Statement or wish to request changes or 

removal of your personal data, please visit the "Contact Us" page on this website or 

email us at: contactus@tricore.com.tw. 

 

14處Governing Law and Jurisdiction 

Any disputes arising from your use of this website shall be governed by the laws of the 

Republic of China (Taiwan). Unless otherwise required by mandatory legal provisions, 

the Taichung District Court in Taiwan shall be the court of first instance. 

 

15處Other 



In the event of any discrepancies between the translated versions of The Statement and 

the Traditional Chinese version, the Traditional Chinese version shall prevail. 


